
Distrikt Vestsjælland. 
Referat fra generalforsamling den 18. august 2021 i Slagelse Bridgecenter. 

Sekretariatet august 2021 

 

         John Maagaard bød velkommen og en særlig velkomst til DBf’s formand Nis Rasmussen. 

 

1. Valg af dirigent. 

Aksel Raft blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen kunne afholdes. 

2. Konstatering af stemmetal. 

Det er sjældent, at der var så få klubber, der ikke var til stede. Denne gang var det: BK-59, 

Glumsø BK og Korsør Bridge 51. 50 à 56 stemmer var tilstede. 

3. Distriktsbestyrelsens beretning. 

På grund af meget lidt aktivitet blev det en kort beretning. Der var spørgsmål fra salen 

angående turneringslederkursus. John oplyste, at det foregår i Køge og distriktets klubber vil 

blive orienteret. 

Derefter blev beretningen godkendt. 

4. Aflæggelse af regnskab 

Regnskabet udviste et overskud på kr. 22.914 og en kapital på kr. 62.098. Det store 

overskud skyldes, at vi har fået kontingent og andre indtægter, men har ikke haft mulighed 

for at anvende pengene. 

Regnskabet blev godkendt. 

5. Fastlæggelse af kontingent til kreds og distrikt. 

Uændret. 

6. Meddelelser fra DBf. 

Vi havde ikke fået meddelelse om, der kom nogen repræsentant, men formanden dukkede 

op og berettede om: 

Der er en nedgang på medlemstallet på 10%. 

Forbundet har haft et overskud på ca. kr. 1 mill., der skyldes, at mange af de planlagte 

aktiviteter ikke blev til noget, herunder udsendelse af landsholdene. 

Breddeudvalget er nedlagt og et Innovationsforum er opstået. Det skal sætte fokus på nye 

tiltag og danne netværk mellem DBf’ klubber. 

Der er afsat kr. 300.000 til skolebridge i de næste tre år. 

Der er planlagt visuelt undervisning af nybegyndere. 

Alle glæder sig til, at man kan komme til Svendborg igen. 

Nis afsluttede med en tak til klubberne og distriktet for arbejdet. 

John sagde tak til Nis, og orienterede om, at det er sidste periode, at Nis virker som 

formand. 

7. Forslag fra bestyrelse, klubber og medlemmer 

Der var ikke indkommet forslag. 

8. Valg af bestyrelse (ulige år) 

John Maagaard blev genvalgt som formand 

Martin Schmidt blev genvalgt til bestyrelse. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Bente Mortensen og Svend Stenhøj blev genvalgt som henholdsvis revisor og suppleant. 

10. Valg af medlem til DBf’s repræsentantskab. 

John Maagaard blev valgt 

11. Valg af medlem til kredsbestyrelse. 

John Maagaard blev valgt 

12. Eventuelt. 

John orienterede medlemmerne om, at kasserer Poul Rasmussen i år havde været i distriktets 

bestyrelse i 25 år. John overrakte en vingave. Poul takkede for gaven og sagde, at det altid 

har været en fornøjelse at være med i bridgearbejdet og dermed komme til at kende en 

masse dejlige mennesker. 

Poul havde fra ”gemmerne” fundet ud af, at John har været med i 20 år. 

John takkede dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen. 

 

For referat: Poul 


